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ORSZÁGGYŰLÉSIKÉPVISELŐ

Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képvisel őcsoportja

Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin

az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi jöhet még a bozótirtás után az örökségvédelemben?"címmel a Házszabály 91 .§-a

alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez .

Kérdésemre a választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

2007. áprilisában megalakult a Kulturális Örökségvédelmi Szakszolgálat (KÖSZ), melyne k

célja az örökségvédelmi munkák gyorsabb, szakszerűbb és költséghatékonyabb lebonyolítás a

volt .

A KÖSZ honlapján közétett díjtételek egy része – bozót- és cserjeirtás, t űzszerészeti felderíté s

– csak nehezen és erőltetetten kapcsolható az örökségvédelem ügyéhez és érthetetlen, hogyan

szerepelhetnek ezek a tevékenységek egy örökségvédelmi céllal létrejött szervezet

tevékenységi körében .

A fentiek fényében különösen aggasztó lehet, hogy az ország nagyberuházásaihoz köt ődő

régészeti feltárások során a KÖSZ milyen további tevékenységeket tervez bevonni az



örökségvédelem körébe . A KÖSZ által a gépi- és kézi földmunkavégzésre vonatkoz ó

közbeszerzésen kiválasztott cégek esetében előfeltétel volt 4 út- és vízépítő mérnök

jogviszony keretében történő foglalkoztatása.

A fentiekre tekintettel az alábbi kérdéseimre várom miniszter úr válaszát :

1.) A terepi munkára kiírt közbeszerzésnek miért volt előfeltétele eredetileg 5, majd a

módosított kiírás szerint 4 út- és vízépít ő mérnöki végzettségű szakember?

2.) Összefüggésben áll-e a vízügyi mérnökök igénye a régészeti feltárásokon azzal, hog y

a KÖSZ jelenlegi főigazgatója, korábban még egy másik cég ügyvezet őjeként, akkori

cégével egy olyan céggel indult konzorciumban – régészeti témájú közbeszerzésen – ,

amely 4 vízügyi mérnököt alkalmaz?

3.) Milyen szerepet kaptak mindezidáig az út- és vízépítő mérnökök a régészeti

feltárásokon?

4.) Előfeltétel volt-e régészeti irányú végzettség ezen a közbeszerzésen, vagy elegend ő a

feltárásokon az út- és vízépítő mérnökök jelenléte?

5.) Fogadnak-e más cégekt ől alvállalkozói számlát, vagy csak a közbeszerzést elnyerő

konzorciumtól? Ha igen, akkor az alvállalkozó közvetlen rendelkezik-e megfelel ő

számú és szakképesítésű szakemberrel (els ősorban út- és vízépítő mérnökkel)?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2008 . december 19.

Erdős Norbert
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